

IMEN AWAY

FRONTEND DEVELOPER

Tunis, Route Manzel Chaker Km 6, Sfax | imenaway.imdevart@gmail.com | www.imdevart.vercel.app

I specialize in Frontend Development, where I take pleasure in designing and implementing web interfaces that are clean, functional, and easy to navigate. I possess a basic understanding of Fullstack Projects and accomplish relevant tasks using contemporary frameworks such as React and Next.js. Moreover, I implement Responsive Design and perform Optimization for Performance to ensure that websites are fast and accessible on all devices.

AREA OF EXPERTISE

Modern Frameworks	UI/UX Design	Cross-Browser Compatibility	Collaboration
Performance Optimization	Visual Design	Responsive Design	Version Control

INTERNSHIP

Full-stack project - Business Solutions KMF

Feb 2021 - Mai 2021

Designed and developed a real estate website for managing property listings.

- Developed system models: use case diagrams, class diagrams, sequence diagrams, and state transition diagrams.
- Designed logical and physical database schema, implemented the site using HTML, CSS, JavaScript, Bootstrap, and PHP/MySQL.

Reconstructing and printing 3D - AMVPPC

Feb 2022 - Mai 2022

Reconstructed and 3D-printed archaeological stone artifacts

- Creation of a 3D model of an archaeological stone that is an exact replica of the original object.
- Creating promotional materials, such as advertising posters.

Development educational mobile game AR - Startup DIT@MS

Feb 2023 - Mai 2023

Developed an augmented reality educational mobile game for mathematics.

- Constructed wireframes, along with integrating standard and augmented reality activities within the interface using Adobe XD.
- Developed the game utilizing Unity 3D and enhanced interactivity with Adobe XD designs.

EDUCATION

Bachelor's Degree IT Management

Setp 2018 - Juil 2021

Higher institute of business administration from Sfax

- Major in computer science for business administration.
- Thesis on "The creation and development of a website that manages property listings".

Master's Degree in UX/UI Design

Setp 2021 - Juil 2023

Higher institute of information and multimedia of Sfax

- Thesis on "Development of an augmented reality educational mobile game for mathematics".

ADDITIONAL INFORMATION

- **Languages:** Arabic, English, French.
- **Certifications:** Introduction to SEO, Introduction to DevOps Tools, Introduction to JIRA, Introduction to Front End Development, JavaScript For Beginners, React Js Tutorial, SaaS in Cloud Computing, Introduction to API and RESTful API, Introduction to GraphQL.
- **Other contact :** LinkedIn | www.linkedin.com/in/imen-away

IMEN AWAY

DÉVELOPPEUR FRONT-END

Sfax, Route Manzel Chaker Km 6 | imenaway.imdevart@gmail.com | www.imdevart.vercel.app

Je suis spécialisé en développement front-end, où je prends plaisir à concevoir et implémenter des interfaces web épurées, fonctionnelles et faciles à naviguer. Je maîtrise les bases des projets Fullstack et réalise les tâches pertinentes à l'aide de frameworks modernes tels que React et Next.js. De plus, je mets en œuvre le Responsive Design et optimise les performances pour garantir la rapidité et l'accessibilité des sites web sur tous les appareils.

DOMAINE D'EXPERTISE

Optimisation des performances	Design UI/UX	Compatibilité navigateurs	Contrôle de version
Frameworks modernes	Conception visuelle	Conception réactive	collaboratif

STAGE

Projet full-stack - Business Solutions KMF Février 2021 - Mai 2021

Conception et développement d'un site Web immobilier pour la gestion des annonces immobilières.

- Modèles de systèmes développés : diagrammes de cas d'utilisation, diagrammes de classes, diagrammes de séquence et diagrammes de transition d'état.
- Conception d'un schéma de base de données logique et physique ; mise en œuvre du site à l'aide de HTML, CSS, JavaScript, Bootstrap et PHP/MySQL.

Reconstruction et impression 3D - AMVPPC Février 2022 - Mai 2022

Objets archéologiques en pierre reconstruits et imprimés en 3D

- Création d'un modèle 3D d'une pierre archéologique qui est une réplique exacte de l'objet original.
- Création de supports promotionnels, tels que des affiches publicitaires.

Développement d'un jeu mobile éducatif - Startup DIT@MS Février 2023 - Mai 2023

Développé un jeu mobile éducatif en réalité augmentée pour les mathématiques.

- Construction de maquette, ainsi que l'intégration d'activités de réalité standard et augmentée au sein de l'interface à l'aide d'Adobe XD.
- Développé le jeu en utilisant Unity 3D et une interactivité améliorée avec les conceptions Adobe XD.

ÉDUCATION

Licence appliquée en informatique de gestion Septembre 2018 - Juillet 2021

Institut supérieur d'administration des affaires de Sfax

Spécialisation en informatique pour l'administration des affaires.

Mémoire sur « La création et le développement d'un site internet de gestion d'annonces immobilières ».

Master Design d'expérience et Design d'interface Septembre 2021 - Juillet 2023

Institut supérieur de l'informatique et du multimédia de Sfax

Mémoire sur « Développement d'un jeu mobile éducatif en réalité augmentée pour les mathématiques ».

INFORMATIONS COMPLÉMENTAIRES

- **Langues** : Arabe, Anglais, Français.
- **Certifications** : Introduction au SEO, Introduction aux outils DevOps, Introduction à JIRA, Introduction au développement front-end, JavaScript pour débutants, Tutoriel React Js, SaaS dans le Cloud Computing, Introduction à l'API et à l'API RESTful, Introduction à GraphQL.
- **Autre contact** : LinkedIn | www.linkedin.com/in/imen-away